

## 有關中華電力「電子學習支援計劃」的申請事宜

本校於本學年成功申請中華電力推出的「電子學習支援計劃」。此計劃會向 **10 名本校有需要的中一至中五學生**送贈全新的電子學習器材，支援同學新學年電子學習的需要。計劃所包括的裝置規格如下：

- (1) 平板電腦連保護套 (iPad - 第 10 代 265GB 支援 Wi-Fi)
- (2) 上網數據卡 (80 GB - 一年有效期)
- (3) 流動 Wi-Fi 分享器

有需要申請此計劃的學生，請於二零二三年九月八日或以前填寫以下的申請表格。如申請人數超過 10 人，本校將以學生的需要程度及學生所填寫的行動計劃作為評審準則。

- <https://forms.gle/NtktoB9RB7pWaKCB9>



此申請表格需使用學生的學校 Google Account 登入，格式如下：

- 登入名稱：[xxxxxx@ppaulvi.edu.hk](mailto:xxxxxx@ppaulvi.edu.hk) (xxxxxx = 學生編號，例如：231234)
- 預設密碼：學生身份證號碼 (包括英文字母及括號內的數字，例如：A9876543)

本校將於九月中公佈申請結果，並預計於九月底派發電子學習器材組合。

如有任何疑問，請致電 2420 8155 聯絡本校資訊科技組謝志輝老師。

**Subject: Application for CLP Power Students E-learning Assistance Programme**

Our school has successfully applied for the "Students E-learning Assistance Programme" launched by CLP Power. This programme will donate brand new electronic learning equipment to 10 needy S.1 – S.5 students from our school, to support their e-learning needs for the new school year. The specifications of the devices are as follows:

- (1) iPad with protective case (10th generation, 265GB supporting Wi-Fi)
- (2) Internet data card (80 GB – valid for one year)
- (3) Portable Wi-Fi hotspot

Interested students should submit the application form below on or before 8<sup>th</sup> September 2023. If the number of applicants exceeds 10, the school will use the applicant's financial status and the action plan filled out by the applicant as the criteria for successful application.

- <https://forms.gle/Nktob9RB7pWaKCB9>



Students should use their school Google Account to access the application form. The format is as follows:

- Login Name: xxxxxx@ppaulvi.edu.hk (*xxxxxx = Student Number, e.g. 231234*)
- Default Password: Student's HKID number (*including the leading alphabet which should be entered in uppercase and the number in the bracket e.g. A9876543*)

Our school will announce the application results in mid-September and is expected to distribute the electronic learning equipment set by the end of September.

If you have any enquiries, please contact Mr. Tse from our school's Information Technology Committee at 2420 8155.